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Dagordning  

   
1.  Distriktsårsmötet öppnande  
2.  Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av 

röstlängd för mötet på grundval av den röstlängd som upprättats 
av SBTF.  

3.  Fastställande av föredragningslista för mötet.  
4.  Fråga om mötets behöriga utlysande.   
5.  Val av ordförande och sekreterare för mötet.   

6.  Val av två protokollsjusterare att justera protokollet samt två 
rösträknare. 

7. Behandling av arbetsgruppens förslag gällande organisation. 
8.  Behandling av förslag gällande arvoden.   
9.  Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av 

ekonomisk plan för kommande verksamhetsår.  
10.Fastställande av årsavgift till SDF.  

11.Fastställande av serieavgifter 
12. Bestämmande av antal:  

a) ledamöter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret.  

b) suppleanter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret.  
c) ledamöter i valberedningen för det kommande 

verksamhetsåret.   
13. Val av:  

a) ordförande i styrelsen för en tid av ett år.   

b) styrelseledamöter som väljs växelvis för en tid av två år.   
c) en av två revisorer som väljs växelvis med uppgift att granska 

verksamheten, räkenskaperna och förvaltning för en tid av två 
år.   
e) två revisorssuppleanter för en tid av ett år.   

f) ordförande i valberedningen för en tid av ett år.   
g) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år.   

14. Avslutning  
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Foto: Linda Carlsson/SBTF. Kristian Karlsson med rötter i Trollhättans BTK 
 

Röstlängd 
 

Förening Förfall
en 
årsavgi
ft (vid 
röstlän
gds 
upprät
tande) 

Antal 
distrikt
slag 

Antal 
nation
ella 
seriela
g 

Antal 
seriela
g 
TOTAL
T 

Röstpo
äng 
seriela
g 

Antal 
licensi
ndivid
er 

Röstpo
äng 
licensi
ndivid
er 

Antal 
röster 

Alingsås Pingis Klubb   3 1 4 1 42 3 5 

Beatebergs 
Idrottsklubb 

  0 0 0 0 0 0 1 

Blikstorps Allmänna 
IK 

  2 1 3 1 19 1 3 

Bokenäs 
Idrottsförening 

1 0 0 0 0 0 0 0 

Bordtennisklubben 
Dalen 

  2 2 4 1 21 2 4 

Borgstena IF   4 1 5 2 40 3 6 

Bullarens Gymnastik o 
Idrottsförening 

  1 0 1 1 14 1 3 
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Byttorps 
Idrottsförening 

  3 0 3 1 37 2 4 

Bäckefors 
Idrottsförening 

1 0 0 0 0 0 0 0 

Eds Fotbollsförening   0 1 1 1 27 2 4 

Edsvära 
Bordtennisklubb 

  1 0 1 1 7 1 3 

Essunga Södra 
Bordtennisklubb 

  2 1 3 1 22 2 4 

Föreningen 
Gullmarens Centre 
Court 

  1 0 1 1 7 1 3 

Gesäters 
Idrottsförening 

  0 0 0 0 0 0 1 

Gilleby 
Idrottsförening 

  0 0 0 0 0 0 1 

Grebbestads 
Idrottsförening 

  0 0 0 0 0 0 1 

Grästorps 
Bordtennisklubb 

1 1 0 1 1 6 1 0 

Götene/Tor 
Bordtennisklubb 

  2 1 3 1 22 2 4 

Hangelösa 
Idrottsförening 

  1 0 1 1 5 1 3 

Hedareds Bollklubb   0 0 0 0 0 0 1 

Herrljunga 
Bordtennisklubb 

  0 0 0 0 5 1 2 

Horreds 
Bordtennisklubb 

  0 2 2 1 32 2 4 

Hova Bordtennisklubb   2 0 2 1 9 1 3 

Hyssna 
Bordtennisklubb 

  1 0 1 1 6 1 3 

Håcksviks 
Idrottsförening 

  0 1 1 1 7 1 3 

Hässleholmen 
Bollklubb 

  0 0 0 0 0 0 1 

Idrottsföreningen Tivo 1 0 0 0 0 0 0 0 

IFK Falköping 
Bordtennisklubb 

  5 2 7 2 41 3 6 

IFK Hjo   0 0 0 0 0 0 1 

IFK Lidköping   4 2 6 2 34 2 5 

Istrums Skidklubb   1 0 1 1 8 1 3 
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Karlsborgs 
Bordtennisklubb 

  3 1 4 1 56 3 5 

Kinna 
Bordtennisklubb 

  2 0 2 1 29 2 4 

Kvillebyns Sportklubb   1 0 1 1 23 2 4 

Kållekärrs 
Idrottsklubb 

  0 0 0 0 6 1 2 

Larvs Fotbollklubb   1 1 2 1 16 1 3 

Lidan 
Bordtennisklubb 

  4 1 5 2 37 2 5 

Lundsbrunns 
Idrottsförening 

  0 0 0 0 0 0 1 

Mariedals 
Idrottsklubb 

  6 2 8 2 74 4 7 

Mariestads 
Bordtennisklubb 

  2 1 3 1 18 1 3 

Melleruds 
Bordtennisklubb 

  0 0 0 0 0 0 1 

Munkedals 
Bordtennisklubb 

  3 2 5 2 46 3 6 

Norra Björke 
Idrottsförening 

  0 0 0 0 0 0 1 

Racketklubben Fisklir   0 0 0 0 7 1 2 

Sandareds 
Bordtennisklubb 

  5 0 5 2 36 2 5 

Sjömarkens 
Bordtennisklubb 

  2 1 3 1 12 1 3 

Skagersviks 
Bordtennisklubb 

  3 1 4 1 34 2 4 

Skee Idrottsförening   0 1 1 1 6 1 3 

Skärhamns 
Bordtennisklubb 

  0 0 0 0 10 1 2 

Skövde Pingisklubb 1 3 1 4 1 27 2 0 

Stenungsunds 
Bordtennisförening 

  0 0 0 0 19 1 2 

Svanesunds 
Gymnastik o 
Idrottsförening 

  3 1 4 1 34 2 4 

Torp Gymnastik O IF   0 0 0 0 0 0 1 

Trollhättans 
Bordtennisklubb 

  2 2 4 1 47 3 5 

Töreboda 
Bordtennisklubb 

  1 0 1 1 33 2 4 
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Uddevalla 
Bordtennisklubb 

  1 1 2 1 33 2 4 

Ulricehamns 
Idrottsförening 

  5 0 5 2 30 2 5 

Vara Sportklubb   2 0 2 1 20 2 4 

Varekils 
Idrottsförening 

  1 0 1 1 9 1 3 

Varnhems 
Idrottsförening 

  1 0 1 1 16 1 3 

Vedums Allmänna IS   2 0 2 1 14 1 3 

Vårgårda Idrottsklubb   0 0 0 0 23 2 3 

Vårgårda IK 
Bordtennis 

  1 0 1 1 0 0 2 

Vänersborgs 
Bordtennisklubb 

1 0 0 0 0 1 1 0 

Ödenäs 
Idrottsförening 

  1 0 1 1 7 1 3 

Örslösa-Söne 
Idrottsklubb 

  2 0 2 1 18 1 3 

Östadkulle Sportklubb   0 0 0 0 0 0 1 

Östra Stadsgränsen 
Tennisklubb 

  1 1 2 1 37 2 4 

Överlida Idrottsklubb   0 0 0 0 15 1 2 

 

Föreningar 69 (68)   

Nya föreningar under året: Hässlehomlens Bollklubb och Vårgårda IK Bordtennis.  
 

Ej fullgjort skyldigheter 6 (6)  
 

Röstberättigade föreningar 63 (62)  

 

Siffran inom parentes ( ) avser föregående år    

 

Utdrag ur SBTF:s stadgar     

 
• Rösträtt vid SDF-möte har varje distriktsansluten förening som fullgjort 

föreskrivna skyldigheter mot SBTF.     

• Betalat årsavgiften senast 31 maj 2023.    
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Verksamhetsplan 

(skriven inför ordinarie årsmöte) 

Styrelsen  
 

NVG BTFs styrelse vill till nästa år fortsätta utveckla samarbetet med 
föreningarna och ta tillvara på föreningarnas önskemål. Utifrån önskemålen vill vi 

bedriva en bred bordtennisverksamhet som ska gynna både bredd- och 
talangutveckling.   
  

För att uppnå detta ska vi:  
• Anordna föreningsträffar och tränarträffar. Genom dessa träffar möter vi 

föreningarna och kan sprida information från förbundet och SBTF om 
exempelvis utbildningar. Vi får också en dialog med föreningarna och 
förhoppningsvis kan även föreningarna komma närmare varandra. Vi vill 

även skapa ett nätverk för tränare och ett sätt att träffa tränarna och 
vidareutveckla dessa är att genomföra tränarträffar. På tränarträffarna kan 

vi också träffa tränare som inte är utbildade och försöka få dem att se 
tjusningen med att utbilda sig. Med fler ledare som driver 
bordtennisverksamheten framåt har vi kommit en bra bit på vägen då vi 

idag upplever att ledarbristen är ett stort problem.    
• Kansliet ska vara mycket aktivt och vara den naturliga kontaktpunkten för 

föreningarna när de önskar stöd eller hjälp med något. Kansliet ska också 
genomföra en uppsökande verksamhet i form av att ta kontakt med 

klubbar för att ta reda på hur vi kan stötta dem och visa att vi finns och 
vill vara en aktiv samarbetspartner på flera fronter. Anställd personal ska 
också vara med och representera vid vissa tillfällen som exempelvis 

föreningsträffarna.    

• Vi ska starta upp ett team läger och genomföra läger i distriktet, både för 
breddspelare och för talanger.  

• Vi ska behålla de föreningar som vi har. Det är alltid mycket svårare att 

starta upp en förening där det inte finns någon verksamhet alls. För att 
veta vilka föreningar som ligger i riskzonen kommer en inventering av 

våra klubbar att göras för att ta reda på hur aktiva dessa är. Det är också 
viktigt att nya föreningar känner sig sedda och viktiga.   

• Para-verksamhet. Vi vill få igång någon förening i distriktet som bedriver 
träning för para-spelare.   

• Vi vill utbilda våra teammedlemmar i plattformen teams som används 
intern. Detta för att de lättare ska kunna följa verksamheten och vara 
delaktiga och engagerade i arbetet. Målet är att alla teammedlemmar 

aktivt ska arbeta i Teams.   
• Vi ska aktivt följa SBTFs projekt med distriktsorganisationen. Vi ha 

representanter med på alla möten och sprida vidare informationen som 
framkommer. Vi ska även ta ställning i frågor som vi anser viktiga för 
förbundet i denna fråga.    

• NVG ska ha ett nära samarbete med RF-SISU och arbeta via lärgrupper. 
Alla team ska själva kunna rapportera in sina RF-SISU timmar.   

   
Alla dessa fokusområden är lika viktiga och har ingen inbördes 

prioriteringsordning.   
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Team Domare 
 

Vi skall ha kunniga aktiva och engagerade domare i distriktet för att höja 
domarstatusen. Detta gör vi genom att lyssna in åsikter som kommer från kollegor 
och ledare.    

Teamet skall träffas fysiskt någon gång under året.  
Föryngra domarkåren genom att utbilda någon ny förbundsdomare och ett antal 

nya distriktsdomare    
Genomföra två distriktsdomarutbildningar och marknadsföra dessa via hemsida 
och på tävlingar/ seriesammandrag   

Ha med någon domare på förbundsdomarutbildningen  
Alla förbundsdomare skall deltaga på SBTF:s domargenomgångar som sker 

digitalt  
Uttagning av aktiva domare till serier och tävlingar   
Vi skall ha förbundsdomare från distriktet som får döma pingisligan och större 

tävlingar i Sverige och grannländerna.    

  
 

 

Foto: Linda Carlsson/SBTF   
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Team Event  
 
Övergripande målet för Team Event är att tillsätta intresserade och kompetenta 
personer som värnar om teamets ansvar och betydelse för helheten. Som det är 

nu finns det inga teamledlemmar i teamet och det tar då kraft från styrelsen som 
måste dra i vissa trådar som tex utmärkelser. Förhoppningen är även att det ska 

bli en gala även i år.   
  
Årsmöte   

Att få fler föreningar att närvara vid vårt årsmöte fysiskt eller digitalt, inför 
årsmötet kommer i år ett serieforum hållas och förhoppningen är att det kan 

generera att fler medverkar på årsmötet.    

  

Pingisgalan  

Målet är att genomföra galan även i år och hitta personer som kan driva 
projektet. Galan är en tradition för distriktet och förebild för svensk bordtennis, 
vilket gör den har en viktig funktion.   
  

Kickoff   

Att genomföra en kick-off för såväl styrelse som team vilket inte har gått att 
genomföra på flera år.   

 Viktigt att alla får inbjudan så de känner att de får något tillbaka för att de 
ställer upp för distriktet   
 

Utmärkelser   

Det är viktigt att vi jobbar med detta och informerar föreningarna att 

utmärkelser finns att söka. Dessa ska delas ut på jubileum, årsmötet eller 
pingisgalan.   
  

Representation   

Viktigt att när det föreligger någon inbjudan att vi gör allt som går för att 
deltaga.   
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Bild: Prisutdelning på Pingisgalan med stipendiater från Olles Fond.  

 
Team Serie  
 

Team serie ska under 2024 erbjuda ett omfattande serieutbud på distriktsnivå 

och en fortsatt stor serieverksamhet genom att behålla eller öka antalet lag mot 
tidigare. Team serie ska erbjuda seniorserier i div 4–6, ungdomsserier, damserie 

div 3 och veteran/pensionärsserier. Före årsmötet kommer ett serieforum att 
genomföras där föreningarna har möjlighet att uttrycka sina åsikter och 
utvecklingsmöjligheter kring serierna. Vi hoppas på mycket input så serierna kan 

bli så som majoriteten av föreningarna önskar. Det finns många åsikter och vi 
kommer aldrig att kunna göra alla nöjda. Under 2024 har vi som mål att öka 

antalet lag i ungdomsserierna från Bohuslän-Dal som tidigare haft väldigt få lag. 
För att lyckas med det kommer vi att bjuda in zonens ungdomar till en prova på 
dag där de får prova att spela i lag, vi hoppas att det ska kunna öka intresset för 

ungdomsserierna.    

  

Målet är också att behålla de ledamöter som ingår i teamet och eventuellt 
adjungera någon vid lottning av serierna.     
 

Uppföljning:    

Planen kommer att följas upp genom att till nästa årsberättelse räkna antalet lag 

och jämföra med tidigare år i respektive serie.   
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Team Tävling   
 
Team Tävling ska under 2024 ansvara för att tävlingsverksamheten i distriktet 
flyter på ett bra sätt. Teamet kontrollerar inkomna sanktionsansökningar och 

försöker i möjligaste mån undvika att sanktionerade tävlingar krockar med 
varandra inom distriktet (och även med närliggande tävlingar i andra distrikt).  

Team Tävling ser också till att det blir ett individuellt DM 2024. Vi avser att 
arrangera Lag-DM (stora+lilla+damer samt ungdom+veteran), och hoppas att 
intresse finns att spela.  

Team Tävling har ett övergripande ansvar för genomförandet av ungdoms- och 
pensionärstourer i distriktet, och har dessutom huvudansvaret för Bästa 4an.  
  

Visionen är att det ska finnas tävlingar i distriktet så att alla pingisspelare kan 
känna sig lockade av att spela tävlingsspel på någon nivå. Det är viktigt att det 

finns tävlingar för nybörjare, för återvändare, för elit och för alla tänkbara nivåer 
där emellan. Spelare ska kunna spela tävlingar utan att känna krav på 

topprestationer. I möjligaste mån bör spelare få chansen att spela många 
matcher om så önskas.  
Team Tävling hjälper kanslisten att hålla “Aktuella tävlingar” på hemsidan 

aktuell.  
Vi har en vision om att få igång en populär skoltävling igen (Bästa 4an finns inte 

längre som rikstävling, och det kan finnas andra intressanta koncept att bygga 
på).  
 

Foto: Linda Carlsson/SBTF. Erika Fronth med rötter i Falköping 

tillsammans med Stina Källberg på SM 2023.  
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Team Utveckling  
  

Tjejsatsning:  
Vi ska jobba vidare med tjejsatsningen. Det finns idag ett gäng tjejer som vi vill 
behålla och göra aktiviteter för, samt försöka rekrytera nya till gruppen. Vi 

kommer planera för ett läger i maj (eventuellt i Stenungssund) och eventuellt ett 
under höstlovet. Där emellan kommer Pontus Johansson göra insatser med 
exempelvis träningskvällar för gruppen. Vi vill hitta lokala ledare som kan göra 

liknande träningskvällar på fler ställen i distriktet där man bjuder in tjejer i 
närområdet för gemensam träning.   
  

Föreningsträffar och tränarträffar:  
Arbetet fortsätter med att genomföra förenings- och tränarträffar i 3 zoner, 
eventuellt med teman. Dessa träffar skulle kunna slås samman på ställen där de 
finns bra lokaler som både har en träningshall och ett konferensrum. Mål är att 

träffarna ska hållas i september.  
Teamet kommer att utveckla inkomna synpunkter från de föreningsträffar som 

genomfördes 2023.  
 

Inventering av våra föreningar  
Vi ska göra en inventering av våra föreningars aktivitetsnivå. Utifrån vissa 
parametrar ska föreningarna delas upp i exempelvis 3 grupper. En som är 

mycket aktiv, en aktiv och mindre aktiv. Utifrån detta kan vi sedan välja ut 
föreningar som behöver extra stöd. 
  

Ungdomsstyrelse  
Ett arbete ska påbörjas för att slutligen ha en ungdomsstyrelse framöver, kanske 

till 2025? För att göra detta behöver vi hitta intresserade och engagerade 
ungdomar och göra en rolig aktivitet för dom där vi tillsammans kan spåna 
planer för vad en ungdomsstyrelse kan syssla med.   
 

Utbildning:  
Vi skall aktivt sprida de utbildningar som finns och få fler att gå utbildningarna. 
För att uppmuntra till fler ledare kommer vi att betala tillbaka kursavgiften med 

200 kr efter genomförd basutbildning  
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Styrelsens förslag 
                                   
Avgifter   

*Under förutsättning att seriens upplägg är som tidigare 

Arbetsgruppens förslag: organisering 
Organisation   Gränssnitt   Roller   Mandat 
Då arbetsgruppen fick uppdraget av årsmötet i februari, så har vi gruppen 

arbetat efter nedan ”Strategiskt dokument 2024” för att klargöra en tydlig 

organisation, samt gränssnitt, roller och mandat. 

Bakgrund 

Innevarande organisation har varit inom distriktet sedan sammanslagningen 

2015, samt dessförinnan mycket likt de två distriktsförbundet Bohuslän/Dals och 

Västergötlands Bordtennisförbund. Under säsongen 2023–2024 har det blivit 

påtagligt att något måste förändras. Valberedningen gick fram med ett 

omorganisationsförslag till distriktsårsmötet. Förslaget återremitteras och en 

arbetsgrupp tillsattes som nu lämnar förslaget för beslut av det extra årsmötet. 

Syfte 

• ATT få en klarare struktur samt snabbare och klarare beslutsprocess.  

• ATT få en tydlig bild på ansvarsfördelningen inom team gentemot styrelse 

samt andra team 

• ATT teamen skall bli mer självgående ”under ansvar” 

• ATT få en smalare/riktad kompetens inom styrelsen samt teamen 

o Det vill säga Rätt kvinna/man på rätt plats samt att man inte 

behöver vara ”expert” på alla områden utan kan koncentrera sig på 

färre saker och områden 

• ATT ge valberedningen en möjlighet att se ”utanför boxen” vad gäller 

styrelserekrytering och försöka få in vinklar även från företagsvärlden som 

exempel 

• ATT minimera både antal och tidsomfattning för styrelse/team möten, och 

att de blir mer effektiva 

 

 

Aktivitet  2024 

Administrationsavgift 6 eller fler licenser   3000 

Administrationsavgift 5 eller färre licenser  1500  

Administrationsavgift Passiv förening    500 

Administrationsavgift NY förening 2023   0 

Serieavgift 4-manna 1500 

Serieavgift 3-manna 1000  

Serieavgift Ungdomsserie*   400 

Seriavgift Damserie   0 
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Inriktning 

Är att skapa två fristående ”rör” i organisationen  

A: Styrelse 

B: Verksamhet (Teamen) 

Det är dock viktigt att veta att det ALLTID är Styrelsens som är juridiskt 

ansvarig för helheten 

 

Styrelse 

Skall bestå av Ordförande samt x antal ledamöter (enligt valberedningens 

förslag, se stadgar 4-8 ledamöter enligt § 15) 

• Ansvar 

o Har det totala ansvaret för hela organisationen 

o Ansvarar för strategiska frågor samt gentemot andra organisationer, 

spånar på ”nytänk”, coachning inom NVG 

o Är arbetsgivaransvarig gentemot ev anställd/a  

o Budgetansvarig för helheten samt uppföljning 

 

• Övrigt 

o Styrelsen skall inte ”lägga sig i” teamens verksamhet, så länge de 

följer arbetsplan och budget som årsmötet beslutat såvida det inte 

föreligger synnerliga skäl som gör detta nödvändigt eller att teamet 

själva vill ha hjälp  

o Under det kommande verksamhetsåret är inriktningen 

▪ ATT tillsätta en Super Advisor som styrelsen kan bolla frågor 

med 

▪ ATT INTE tillsätta en Verksamhetschef/Sportchef som tanken 

var, då arbetsgruppen kommit fram till att man inte i 

dagsläget är mogen för detta.  

▪ Utan ATT styrelsen har huvudansvaret och tillsätter inom 

styrelsen en ”fadder” för varje team 

▪ ATT vi går ifrån förslaget om 4+1 ledamöter detta året 

▪ OBS att verksamhetsfrågor typ frågor inom Domare, 

Event, Serie, Tävling, Utveckling i första hand behandlas inom 

respektive team och bara i undantagsfall hamnar på 

styrelsebordet. 
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Teamen 

Skall bestå av x antal team som bestäms/föreslås av styrelsen, det är dock 

viktigt att samtliga ansvarsområden som vi är ålagda av Svenska 

Bordtennisförbundet har en tydlig roll och vem/vilket team som är ansvarig för 

dessa åligganden 

• Teamen SKALL bestå av teamordförande samt x antal ledamöter 

o Det är teamordförande som rekryterar och bestämmer antal 

ledamöter. Avgör också om det skulle vara aktuellt att adjungera 

ledamöter 

▪ Det är viktigt att man arbetar att få en bra geografisk 

spridning samt åldersstruktur samt könsfördelning 

 

 

• Teamens arbetsuppgifter 

o Är de aktiviteter som bestämts av distriktsårsmötet under punkten 

Arbetsplan Teamen kan genomföra en aktivitet under säsongen 

även om den inte ligger under arbetsplan som är sanktionerad av 

Styrelsen 

o Teamen är också ansvariga för budgeten för sin verksamhetsplan 

▪ Teamen lägger ett förslag till styrelsen på arbetsplan samt 

budget för varje aktivitet. (Styrelsen sammanställer och för 

en dialog med teamen innan den presenteras för årsmötet) 

▪ Teamen äger rätt att omfördela i sin budget under säsongen, 

så länge det inte överskrider den totala budgeten. Om teamet 

av någon anledning behöver mer pengar får man äska samt 

motivera varför till styrelsen. 

o Teamen bestämmer inom sig när och var möten skall hållas, det är 

dock viktigt att beslut alltid skall protokolleras. 

 

Verksamhets resurser för Styrelse samt Teamen 

För att få underlätta finns följande resurser tillgängliga  

1. Kansli 

a. Här finns hjärtat i organisationen och spindel i nätet  

b. Samtliga kan ta hjälp av kansliet för att få uppgifter gjorda 

i. Viktigt dock att man inte tar för givit utan för en dialog 

med kanslisten (gärna framförhållning) 

ii. Om kanslisten inte har möjlighet så är det upp till 

styrelsen/teamet att lösa uppgiften 

iii. Kom också ihåg att det är teamet som skall ge 

kanslisten uppgifter – inte så att Kanslisten skall 

påminna teamet i första läget 

 

2. Kassör 
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a. Styrelsen utser inom sig kassör och kan ingå i styrelsen eller 

vara adjungerad 

b. Kassörens uppgift är att ha koll på det ekonomiska 

i. Samt mot anställda löner/arbetsgivaravgift osv 

ii. Tillsända styrelse och team de rapporter de behöver för 

att ha koll på sin verksamhet. 

iii. I samråd med kanslisten sköta fakturering mm 

 

3. ”Super Advisor” 

a. Initialt införes också en Super Advisor 

b. Tanken är att det skall vara ett bollplank i första hand för 

styrelsen samt kansliet med inriktning på i första hand 

organisation/stadgefrågor osv 

c. Personen kan med fördel adjungeras till styrelsen om så 

önskas 

 

4. Arbetsgruppens förslag till det Extra Årsmötet 

 

1. ATT årsmötet ger den nya styrelsen mandat att omfördela 

budgeten, så länge den håller sig inom ramen för årsmötets 

beslut 

 

o Detta för att spara tid så man inte behöver göra en helt ny 

budget. 

 

2. ATT inte införa ett Team Läger utan att den verksamheten ligger 

under Team Utveckling, samt att ev budgetmedel för Läger flyttas 

över till Team Utveckling 

 
Styrelsen väljer att avslå delar av förslaget, gällande nedan text.  

 

På ordinarie årsmöte beslutades att teamen skall ligga i ett rakt nedstigande led 

under styrelsen och att det inte ska vara två separata rör. På ordinarie årsmöte 

beslutades också att en verksamhetchef (koordinator, samordnare) skall 

tillsättas. Styrelsen anser att årsmötesbeslutet skall följas och att styrelsen 

skall jobba för att hitta en lämplig person till rollen. Fram till dess kan ”faddrar” 

finnas, framförallt i team med nya teamordförande. Dock kommer vi då inte ifrån 

jobbet i teamen vilket var tanken med organisationsändringen. 

Styrelseledamöterna ska lägga tiden på styrelsearbetet och inte teamen. För att 

stärka att styrelsen har ansvaret för teamens arbete skall någon från styrelsen 

alltid ha möjlighet att vara med på teamens möte om styrelsen känner behov 

av inblick, de skall dock inte ha beslutanderätt.  

Enligt våra stadgar skall kassören ingå i styrelsen och inte vara adjungerad.  
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Super advisor – Styrelsen känner inget behov av denna roll. Vi har SBTF samt 

RFs jurister att luta oss mot och anser att det räcker.  

Omfördela budget – styrelsens har lagt ett eget förslag gällande arvoden som 

innebär att budgeten inte behöver omfördelas. 

Styrelsen vill också lyfta att det behöver jobbas mer på att få en jämn 

könsfördelning i styrelsen. De föreslagna namnen utgör inte en jämn fördelning. 

Beslut togs på årsmötet, att RFs kod skall följas och där står att en jämn 

könsfördelning skall eftersträvas, likaså i våra stadgar och reglemente. Det är 

också viktigt med den geografiska spridningen, i det namnförslag som ligger 

finns ingen representant från zon syd.     

Styrelsen menar att läger bör vara ett eget team. Det är krav från SBTF att vi 

ska anordna läger och vi har därför lagt en stor budget post på detta. Det 

behöver därför frigöras resurser för att få igång lägerverksamheten och bör då 

inte slås ihop med ett annat team. Utveckling har redan många punkter på sitt 

bord.  
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Arbetsgruppens förslag: arvoden 

 

Styrelsen väljer att avslå valberedningens förslag. 

  

Sociala avgifter hamnar på ca 16000 kr när man räknar på 32%. Därutöver ska 

mottagarna skatta på pengarna de får. Det blir då en stor kostnad för förbundet 

men endast en liten del av pengarna går till den som har gjort jobbet. Styrelsen 

menar också att det bör finnas en tydlig ram kring vad som förväntas av en 

styrelsemedlem eller teamordförande för att få ut sitt arvode. Något som bör 

beslutas innan beslut kring arvoden tas. Styrelsen menar också att om arvode 

ska betalas ut bör även valberedningen vara arvoderad. Som nämnt tidigare 
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anser styrelsen att läger skall vara ett eget team. Om valberedningens förslag 

går igenom kommer pengar som vi annars skulle satsat på verksamheten att 

delvis betalas till staten på skatter.  

Styrelsen föreslår att:  

Det skall finnas ett kollektivt arvode på 15.000kr (enligt föreslagen budget) som 

skall gå till en gemensam social och utvecklande aktivitet.  

I praktiken brukar frågan, enligt RF, hanteras så att årsmötet beslutar om en 

totalsumma som ska utgå som arvode, som sedan fördelas mellan ledamöter 

efter styrelsebeslut. Om styrelsens förslag går igenom behövs ingen 

omfördelning av budgeten.    

Arbetsgruppens namnförslag 
Presentation av styrelsekandidater hittar ni i bilagan längst bak. 

Ordförande 

Ronny Ferm Karlsborg (nyval) 1 år 

Ledamöter 

Tomas Andersson Vedum (nyval) 2 år 

Tomas Andersson Hova (nyval) 1 år 
Benny Johansson Munkedal (nyval) 2 år 

Evelina Josefsson Stenungssund (nyval) 1 år 
Fredrik Wester Hjo (nyval) 2 år 

Olle Carlsson Ed (omval) 1 år 

Revisorer 

Anders Nilsson Borås 2 år (omval) 
Per-Olof Jinnegård Borås (1 år kvar) 

Revisionssuppleanter 

Kristina Uf Mölltorp 1 år (nyval) 
Hans-Åke Sjökvist Vara 1 år (nyval) 

Team ansvariga (samtliga 1 år) 

Domare - Jan-Olof Sundh Ulricehamn 

Event - Marie Björklund Hägersten 

Serie - Per Almgren Mariestad 

Tävling - Martin Kahnberg Överlida 

Utveckling - Leontina Axelsson Brevik 
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Disponering av resultatet   
Styrelsen föreslår att årets vinst på 10 957, 34 kr bokföres på 

kapitalkonto.                        

Budget 
 

Poster Intäkter Utgifter 

STYRELSEN   

Administrations avgift 153000 0 

Bidrag SBTF 145000 0 

Bidrag RF/SISU 120000 0 

Möten 0 5 000 

Medlemsavgifter 0 4 000 

Projekt 0 0 

Teknikbidrag 0 10 000 

Valberedning 0 3 000 

Övriga kostnader 0 0 

Redovisningskostnader 0 12 000 

Externa konferenser 0 10 000 

Bilersättningar skattefria 0 25000 

   

Kansli   

Uthyrning 3000 0 

Bidrag Personal 0 0 

Möten 0 1 500 

Lokalhyra kansli 0 16 500 

El för hyrd lokal 0 4 000 

Städ/Renhållning 0 6 500 

Övriga lokalkostnader 0 0 

Förbrukningsinventarier 0 0 

Programvaror 0 10 000 

Kontorsmaterial 0 1 000 

Trycksaker/Kopiering 0 1 000 

Telefon 0 2 000 

Datakommunikation 0 2 500 

Postbefordran 0 0 

Övriga Personalkostnader 0 0 

Arvoden 0 15000 

Sociala avgifter 0 62 000 

Lön 0 190000 

Inköp av inventarier 0 2000 
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Domare   

Domarträff 0 2000 

Domarkonferens 0 6 000 

Förbundsdomar utbildning 0 3 500 

Distriktsdomare utbildning 0 4 000 

Team Möten 0 0 

Domarmaterial 0 4000 

Event   

Team Möten 0 1 500 

Årsmötet 0 6 000 

Pingisgalan 40 000 100 000 

Kick off 5 000 30 000 

Forum 0 0 

Konfektion 0 4000 

Utmärkelser 0 2 000 

Guldklubben 0 2000 

Uppvaktningar 0 3 500 

Julaktiviteter 0 7 000 

11 bollarna 0 5 000 

Styrelsedag 0 6 000 

   

Tävling    

Team Möten 0 0 

Tävlingsledarutbildning 0 0 

BD touren /U touren 7000 36 000 

Individuella DM 2 000 4000 

Lag-DM 2000 16 000 

Västsvenska/Top 12 0 0 

Pensionärstouren 1000 2 000 

Bästa 4 an 0 0 

Medaljer och Priser 0 0 

Sanktionsavgifter (nationella tävlingar) 45 000 0 

   

Serie   

Team Möten  1 500 

Seniorserier 105 000 7 000 

Ungdomsserier 6000 1000 

Damserier 0 500 

Veteranserier 6000 1000 

Böter 3000 0 
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Projekt 0 1000 

   

Utveckling   

Team Möten 0 3000 

Övriga Utbildningar 0 0 

Ledarutbildningsbidrag 0 4500 

Tjejsatsning 0 15000 

Föreningsträffar 0 15000 

Ungdomsstyrelse 0 5000 

   

Läger   

Övriga Läger 50000 100000 

Sommarläger 40000 40000 

   

   

Totalt 733 000 822 000 

Över/Underskott -89 000  
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Bilagor 

Presentation av styrelsekandidater 

Ronny Ferm 

71 år, Karlsborgs BTK. 

Har varit ordförande i 25 år inom Västergötland/Nordvästra Götalands 
Bordtennisförbund. Styrelsen inom Västergötlands/Nordvästra Bordtennisförbund 

i 50 år. Styrelseledamot i Karlsborgs BTK 1963 - - (bildare av klubben) Arbetat i 
tre år inom Svenska Bordtennisförbundet som projektledare för 
distriktsutredningen. Varit ledamot i Svenska Bordtennisförbundets valberedning 

i 15 år, varav 5 år som ordförande. Var tävlingsledare för 5 stora internationella 
turneringar samt ett Internationellt mästerskap (Global Youth Table Tennis 

Festival (5 år) Swedish Open (SOC 1 år, Skövde). Spelare, valde ledarsidan 
ganska omgående, var som bäst klass 3 spelare, med inhopp i div 4. Övrigt inom 
idrott, Ordförande i Karlsborgs Idrottshistoriska Sällskap, aktiv tidigare inom 

fotboll, badminton, cykel, motionsnivå inom Volleyboll, Friidrott, Tennis. Samt 
ordförande inom Karlsborgs Kanotsällskap 

Civilt: Utdelningschef Posten för området Karlsborg, Hjo, Tibro, Hova, Gullspång 

ca 70 anställda. Numera pensionär. Bor i Karlsborg, intressen i övrigt är 
idrottshistoria, trädgård (främst bär och kryddor) Favoritlag Mora IK (ishockey) 

samt Hammarby (fotboll/handboll/bandy) 

Olle Carlsson 

67 år, Moderklubb Eds FF.  
Började spela pingis som 8 åring med inhopp i korpen då det fattades spelare i 
laget med bagare. Efter det var jag fast i prinsesstårta. Sedan blev det mkt 

pingisträning tills 17 årsåldern. Några år med mc åkande före jag återvände till 
pingis. Sedan blev det seriespel i flertal klubbar. Har som bäst spelat div 2. Har 

varit I styrelsejobb för bohus dals btf före sammanslagningen till nvgbtf. Var en 
av dom som jobbade med sammanslagningen. Väldigt kul hade vi. Sedan några 
år ordförande i team serie och kassör i nvgbtf. Finns ytterligare på cv listan. 

Fredrik Wester 

45 år, Blikstorp AIK. 
Bor i Hjo., min pingisbakgrund startade i ung ålder i moderklubben i Karlsborg 
där jag spelade ett antal år. På äldre dagar så kom jag tillbaka till pingisen när 

min son fick upp intresset och började spela för ca 7 år sen i Blikstorp AIK. Min 
nivå på spelandet har varit i div 6 samt inhoppare i div 4. 

Mina ideella uppdrag har varit att sitta i Blikstorp AIK styrelse som suppleant 1 

år. Ledamot (vice ordförande) 1 år och ordförande 1 år, och som 
ungdomstränare i 5 år. Just nu håller jag på med Parkinson projektet med en av 
medlemmarna i klubben. 

Jag tror att jag kan tillföra en glad och positiv anda. Samt att jag är 
lösningsorienterad och brinner för att alla ska ha samma rättigheter till att kunna 
spela pingis. 
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Tomas Geta Andersson 

62 år, Vedums AIS. 

Började spela pingis i 8-årsåldern i Tumlebergs BTK som hans pappa Berne 
Andersson var med om att starta. Har arrangerat Geta Open i 22 år och även 

Nossebro-Vedumsträffen i 5–6 år. Har för det mesta spelat i div 2–3 Varit 
företagsledare i många år inom grossistbranschen Zooprodukter. 

Benny Johansson  

Munkedals BTK 
Varit ordförande i gamla Bohuslän Dals Bordtennisförbund även varit med på 

sammanslagningen med Västergötlands Bordtennisförbund och suttit i styrelsen. 
Min funktion i Munkedals BTK är ordförande i över 20 år, Kassör. kioskansvarig, 

sponsoransvarig, lagledare för vårat pingisligalag och vårat div 1 lag även 
inbladad med våra pensionärer. Driver eget åkeri, sitter med i styrelsen i LBC 

Bohusfrakt. Min målsättning med att sitta med i styrelsen är att få alla att dra åt 
samma håll, få fler ungdomar att spela i serie, få mera serielag samtidigt som vi 
skall ha roligt ihop. 

Thomas Andersson  

71 år Skagersviks BTK 

Bor i Hova. Har varit utbildare för steg 1 och 2 (gamla utbildningskonceptet) 
inom Västergötland. Var även med i styrelsen inom Västergötlands 

Bordtennisförbund under början av 2000-talet. Tränare på regionsläger. Har gått 
steg 3 tränarutbildning (5 dagar på Bosön).  

Var som bäst klass 1 spelare. Har representerat Hova BTK (moderklubb) 
Töreboda BTK, Laxå BTK, IFK Lidköping med ett SM guld i Lag Veteraner 50, 

representerar numera Skagersviks BTK 
Arbetade under yrkeslivet inom mekanisk industri (CNS) med programmering, 

ställare. Fritid så gäller trädgård samt intresserad av ishockey (Färjestad) 

Evelina Josefsson 

31 år, Svensunds GIF. 
Aktiv spelare som barn/ungdom därefter spelat lite till och från lägre divisioner 

herrar i Svanesunds GIF, Dömt mycket pingis, allt ifrån seriespel till större 
tävlingar i ca 15 år. Styrelseledamot i Svanesunds GIF över 10år. I NVG har jag 
suttit i valberedningen i ca 8 år och i Team Utveckling ungefär lika länge. 

Tycker de är dags att jag för första gången ska få testa på att sitta med i 

styrelsen efter många år i valberedningen där jag fått bra kännedom om hur 
arbetet fungerat, vad som är bra och vad som kan förbättras. 

Övrigt: 

-jobbar som privatrådgivare på Nordea. 
-2 barn och sambo bosatta i Stenungssund. 

-Sjunger i kyrkokör. 
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Presentation av Teamordförande 

Per Almgren 

Kandidat till Ordförande inom Team Serie. 
54 år, Ullervad, 6 km utanför Mariestad. 

Spelade pingis i tonåren (13–18 år) och började igen när jag fyllde 40 år. Det är 
aldrig för sent. I vuxen ålder har jag engagerat mig i ungdomsverksamheten 
iSkagersviks BTK och styrelseuppdrag såsom kassör och nu ordförande. 

Är yrkeslärare inom CNC-maskiner och utöver pingis, så lockar naturen. 

Leontina Axelsson 

Kandidat till Ordförande inom Team Utveckling 
23 år, Karlsborg. 

Spelat pingis på motionsnivå, utbildad till tävlingsledare och varit ledare på 

läger. Mina intressen är ridning och umgås med vänner. 

Martin Kahnberg  
Kandidat till Ordförande inom Team Tävling 
46 år, Överlida 

Pingisbakgrund: Vinbergs IF som spelare 1985–97 och 2004–05. 
Överlida IK som spelare 2011–24, som tränare 2014–24. 

Övrig idrottsbakgrund: Fotboll (Vinbergs IF) 1985–94, Tennis (Tröingebergs TK) 
1986–93, Volleyboll (Falkenberg VBK) 1992–97 och 2004–06, (Karlstad 
Volley)1997 Bangolf (Falkenbergs BGK) 1994–97, Golf 2007–24 

Ledarbakgrund: Volleybolltränare (FVBK) 1995-97, Pingistränare (ÖIK) 2014-24, 
Körledare 2005-24 Tävlingsledare AGOT 2001-08 (inklusive draft-SM 2007 och 

08) Tävlingsledare SBTF 2018-2024 

Intressen: 
Musik, Fantasy, Rollspel, Språk, Programmering, Sport (pingis, volleyboll, 
längdskidor, simning), Astronomi, Fotografering 

Övrigt: 
Allergisk mot det mesta... :-) 

Jan-Olof Sundh 

Kandidat till Ordförande inom Team Domare 
73 år, Ulricehamn 

Pingisbakgrund: Spelat bordtennis mer eller mindre i ca 65 år. Allt från div 2 till 

div 6. 
Idrottsbakgrund: Fotboll i 15år. Förbundsdomare i fotboll (ca 10 år)och 

bordtennis (ca 30 år). Svensk klassiker och Worldlopp master. Ledare sedan 60 
år (sekr, ordf, lagledare, coach, tränare m.m.) 
Intressen: Politik, resor  

Övrigt: Gy och högstadielärare i ca 35 år. Facklig företrädare Saco 20 år. 
Politiker ca 25 år (KF, KS, DRN, PN ordf., m.m.) 

 


